

9 May 2025 2025

Exchange Operations Division
Abu Dhabi, United Arab Emirates

Dear Sir,

Subject: Meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company") to be held on Wednesday, 14 May 2025

With reference to the above matter, please be informed that the Board of Directors of TAQA will hold a meeting at 3 p.m. on Wednesday 14 May 2025 at the Company's headquarters to discuss and resolve on the following matters:

- 1. Consider and approve the unaudited financial results for the period ended 31 March 2025.
- Approve the payment of an interim dividend for the first quarter of the financial year 2025 in accordance with the existing shareholderapproved dividend policy.
- 3. Other general matters relating to the activities of the Company and its projects.

Disclosures and Compliance Section

قسم الإفصاح والامتثال قطاع عمليات السوق سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحبة طببة و بعد،،،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة شم.ع ("طاقة" أو "الشركة") يوم الأربعاء، 14 مايو 2025

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً أن مجلس الإدارة في شركة "طاقة" سيعقد اجتماعاً يوم الأربعاء، 14 مايو 2025 في تمام الساعة الثالثة بعد الظهر في المقر الرئيسي للشركة لمناقشة البنود التالية وأخذ القرارات المناسبة:

- 1. الاطلاع على البيانات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 مارس 2025 والموافقة عليها.
- الموافقة على توزيع أرباح مرحلية عن الربع الأول من السنة المالية 2025 وفقاً لسياسة توزيع الأرباح الحالية والمعتمدة من قبل المساهمين.
 - 3. مسائل عامة تتعلق بأعمال الشركة ومشاريعها.

Yours faithfully,

Mohammad Adnan Sharafi
Secretary to the Board of Directors

مركة ابوطبي الوطنية للطاهة . ش م ع ABU DHABI NATIONAL ENERGY COMPANY - P J S C PO.Box: 55224 - Abu Dhabi - U.A.E.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

محمد عدنان شرفي أمين سر مجلس الإدارة